
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 14. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 236

Vil ministeren oplyse, hvad det vil betyde for køreplanerne og passagererne, hvis Lint-

togene, som skal indsættes på Østbanen, ikke bliver ombygget? Hvis togene skal ombyg-

ges, kan ministeren så oplyse, hvor omfattende denne ombygning forventes at blive, her-

under udgifterne hertil og om det vil betyde ændrede køreplaner?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Rasmus Horn Lang-

hoff (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Langhoff@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen

formand
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